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Abstract (en)
In the case of a device for laying rails for rail vehicles on permanent way without ballast or on permanent way with concrete sleepers, an elastic
intermediate layer is arranged between the ribbed plate carrying the rails and the substructure or the concrete sleeper. The elastic intermediate layer
(5), the thickness (D) of which is at least equal to the thickness (d) of the ribbed plate (4), forms a bearing surface extending approximately over the
entire surface of the ribbed plate (4). The ribbed plate (4) is carried so that it can move freely between two head guide plates (8) and is held down by
an elastic clip (11). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Einrichtung zum Lagern von Schienen für Schienenfahrzeuge bei schotterlosem Oberbau oder beim Schotterbau mit Betonschwellen
ist zwischen der die Schienen tragenden Rippenplatte und dem Unterbau bzw. der Betonschwelle eine elastische Zwischenlage angeordnet. Die
elastische Zwischenlage (5), deren Dicke (D) mindestens der Dicke (d) der Rippenplatte (4) entspricht, bildet eine sich über etwa die gesamte
Fläche der Rippenplatte (4) erstreckende Auflagerfläche. Die Rippenplatte (4) ist freibeweglich zwischen zwei Kopfführungsplatten (8) geführt und
wird durch einen Spannbügel (11) niedergehalten.
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